

NPK 19-19-19

سماد متوازن العناصر الكبرى لتعزيز النمو في جميع مراحل النبات

Composition	وزن/حجم - W / V (%)	التركيب الكيميائي
N	19	نيتروجين
P ₂ O ₅	19	فسفور
K ₂ O	19	بوتاسيوم

المميزات :

- سماد ذواب يحتوي على العناصر الغذائية الكبرى (نيتروجين - فوسفور - بوتاسيوم) بنسب متوازنة.
 - يعمل في جميع مراحل النمو لتحفيز تكوين الجذور والإزهار والعقد وزيادة النمو الخضري.
 - يزيد من كفاءة امتصاص العناصر الغذائية ويعزز حيوية النبات ونشاطه الحيوي.
 - يرفع مقاومة النبات للإجهادات البيئية مثل الحرارة والجفاف.
 - يساهم في زيادة حجم الثمار وتحسين لونها وجودتها ونسبة السكريات فيها.
 - مناسب لجميع أنواع المحاصيل الحقلية والخضر والفاكهة ونباتات الزينة ويمكن استخدامه كرش ورقي.
- معدل الاستخدام: ١,٥ كجم / ٦٠٠ لتر ماء
٣ كجم / فدان مع ماء الري

Advantages :

- Fully soluble fertilizer containing balanced ratios of nitrogen, phosphorous, and potassium.
- Supports all plant growth stages by enhancing root formation, flowering, and fruit set.
- Improves nutrient uptake efficiency and boosts plant vitality.
- Increases resistance to environmental stresses such as heat and drought.
- Enhances fruit size, color, and sugar content for better market quality.
- Suitable for all crops including vegetables, fruits, field crops, and ornamentals, and I can be used as a foliar spray.



Usage rate: 1.5 kg / 600 liters of water
3kg / acre with irrigation water
Package weight: 20 Kg

وزن الشيكارة: ٢٠ كيلو